
P R O T O K Ó Ł    Nr  XV/2019 
z   s e s j i    Rady  Gminy  Główczyce 

z  dnia   19 grudnia  2019r. 
 

………………………………………………………………………………………………………………………… 
Ad.1.1  
                  Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Kwiatkowski przypominał, że  sesja jest 
utrwalana i transmitowana za pomocą urządzeo rejestrujących obraz i dźwięk i jest  
dostępna  w sieci Internet, natomiast nagrania z sesji w biuletynie informacji publicznej i na 
stronie internetowej Gminy. 
Zaznaczył, że każdy kto uczestniczy w  sesji Rady Gminy wyraża   zgodę  na  przetwarzanie i 
upublicznianie  swoich  danych  osobowych 
  

         Następnie otworzył i prowadził XV sesję Rady Gminy Główczyce. Powitał radnych ,  Wójta 
Gminy P. Danutę May,  Zastępcę  Wójta P. Rafała Teterkę, Skarbnika Gminy P. Mariolę Barna, 
Sekretarza Gminy P. Joannę  Lipczyoską, radcę prawnego P.Irenę Koterba, kierowników 
jednostek, sołtysów, gości zaproszonych  oraz wszystkich  przybyłych na dzisiejszą sesję. 
  
Stwierdził  prawomocnośd obrad  gdyż na ustawowy 15 osobowy skład Rady w sesji 
uczestniczy 11 radnych.  Nieobecny Radny  Zenon Fir , Kazimierz Hliwski, Jerzy Maokowski i 
Krzysztof Rybak. Listy obecności stanowią załączniki do niniejszego protokołu. Radni 
dodatkowo potwierdzili udział w sesji poprzez naciśnięcie przycisku.                                                
 
Ad.1.2                                                                                                                                                          
Powołanie sekretarza obrad                                                                                                                         
 Na sekretarza obrad w wyniku głosowania Radny Mariusz Dyś  wybrany został jednogłośnie  
11 głosami „za” , przy 0 „przeciwnych” i 0 „wstrzymujących”. W głosowaniu brało udział 11 
radnych.  

Ad.1.3 
Zatwierdzenie porządku obrad  
P. Przewodniczący  zapytał o propozycje i wnioski do  przesłanego porządku obrad sesji- nie 

zgłoszono. Wobec czego P. Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad o treści  jak niżej  został 

przyjęty. 

1.Sprawy regulaminowe 

  1)  otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 
  2)  powołanie  sekretarza obrad, 
  3)   zatwierdzenie  porządku obrad, 
   4) przyjęcie protokołu  z poprzedniej  sesji. 
2. Informacja o działalności Wójta  Gminy w   okresie międzysesyjnym. 
3. Podjęcie uchwał: 
1) w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej  na lata 2020-2029, 
2) w sprawie uchwalenia budżetu gminy Główczyce  na 2020r. 
3) w sprawie wyrażenia woli przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji 
Komendy Wojewódzkiej w Gdaosku,  
4) w sprawie zmiany  w budżecie gminy na 2019r. 
5) w sprawie  zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia na obszarze Gminy stawki opłaty 
targowej oraz zasad jej poboru w 2020r, 



6) w sprawie wyodrębnienia Środowiskowego Domu Samopomocy w Rumsku ze struktur 
Ośrodka Pomocy Społecznej w Główczycach oraz nadania Statutu, 
7)  w sprawie nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Główczycach, 
8) w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuocze i 
specjalistyczne usługi opiekuocze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuoczych dla 
osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub 
całkowitego zwolnienia od opłat,  jak również trybu ich pobierania, 
9) w sprawie  zatwierdzenia przystąpienia Gminy Główczyce do realizacji projektu 
pn.”Akademia kompetencji cyfrowych dla mieszkaoców Gminy Główczyce”,  
10) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Główczyce na  lata 
2019 – 2022, 
11) w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy - działka w Wolini, 
12) w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy- działka                                
w Szczypkowicach, 
13) w sprawie nabycia  nieruchomości do zasobu komunalnego, 
14) zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości zasad przyznawania diet dla 
sołtysów.  
4. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli w 2019r. 
5. Informacja z realizacji inwestycji i remontów prowadzonych w 2019r. 
6.Informacja na temat interpelacji i zapytao.  
7. Wolne wnioski. Komunikaty.                                                                                                                                                                                        

8. Zamknięcie  sesji Rady Gminy.                                                                                                                                                

Ad.1.4 
Do protokołu  z poprzedniej  sesji   Radni nie zgłosili   uwag. W wyniku głosowania  protokół 

został przyjęty jednogłośnie 11 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i 0 „wstrzymujących”. W 

głosowaniu brało udział 11 radnych. 

 

 Ad. 2 Informacja o działalności Wójta  Gminy w okresie międzysesyjnym. 

P. Przewodniczący głosu udzielił P. Wójt, która złożyła informację ze swej działalności w 

okresie międzysesyjnym-  zapis wypowiedzi  znajduje się pod adresem: ug.glowczyce.ibip.pl 

 

Ad. 3   Podjęcie uchwał   
P. Przewodniczący nadmienił, iż  projekty uchwał    były omawiane  na posiedzeniach Komisji. 
Zaproponował realizację podpunktu 1 i 2 łącznie. Po akceptacji powyższego 
P.Przewodniczący głosu udzielił  P.Wójt, która  omówiła  założenia i  projekt budżetu na 2020r.  
 
Następnie P. Skarbnik  przedstawiła informację  na temat Wieloletniej Prognozy Finansowej, 
podkreślając, że  WPF jest dokumentem spójnym z uchwałą budżetową i sporządza się  na okres na 
jaki jest  spłata zobowiązao finansowych, kredytów, u nas jest to okres do 2029r. 

 
Z-ca Przewodniczącego Komisji  Budżetu,Finansów i Rozwoju Gospodarczego Radna 
Marianna Kwiatkowska przedstawiła  pozytywną  opinię  Komisji w sprawie projektu budżetu 
na 2020r. 
P. Przewodniczący otworzył dyskusję, w trakcie której Radny Michał Matkowski  stwierdził, 
że P.Wójt bardzo dokładnie omówiła budżet i wynika z tego, że  ma duża wiedzę.   Radny 
powiedział, że budżet omawiany był  na Komisjach, ma tylko jedną uwagę bo wyraźnie 
widad, że jest nastawienie na drogi powiatowe. Dobrze, że będziemy je robid, bo są 
strategiczne, ale zaapelował, aby nie zapominad w kolejnych latach o drogach lokalnych. 



 
P.Wójt odnosząc się do powyższego zapewniła, że nie zapomina o drogach lokalnych, ale jak 
podkreśliła musimy wybierad priorytety. Jeśli nie będzie dróg, nie będzie skomunikowania z 
miejscem pracy, a wiadomo, że nasz lokalny  rynek pracy jest bardzo mały. P. Wójt pokrótce  
przypomniała zaplanowane do realizacji  zadania w zakresie dróg. 
 
Po wyczerpaniu dyskusji P. Przewodniczący  głosu udzielił P. Skarbnik, która  przedstawiła 

uchwałę Składu Orzekającego  Regionalnej Izby  Obrachunkowej w Gdaosku  w sprawie 

opinii o projekcie  uchwały Wieloletniej  Prognozy Finansowej  na lata 2020-2029 oraz   

przedstawiła  autopoprawkę  do  WPF o treści jak w załączeniu 

Do  autopoprawki i   prezentowanego  projektu  uchwały w sprawie     Wieloletniej Prognozy  
Finansowej  nie zgłoszono  uwag i pytao   P. Przewodniczący   w pierwszej kolejności  przeprowadził 
głosowanie  nad autopoprawką.   
W wyniku głosowania autopoprawka została przyjęta  jednogłośnie  11 głosami „za”, przy 0 
„przeciwnych i 0 „wstrzymujących”. 
 

Następnie  przeprowadził głosowanie imienne  nad projektem uchwały w sprawie Wieloletniej  
Prognozy Finansowej  Gminy Główczyce. W wyniku głosowania  uchwałę w sprawie jw.  Rada 
Gminy przyjęła   jednogłośnie 11 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i  0 „wstrzymujących”. 
Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu.                            
Uchwała została opatrzona Nr  XV/121/19 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
P. Przewodniczący ponownie głosu udzielił  P. Skarbnik, która przedstawiła uchwałę Składu 
Orzekającego  Regionalnej Izby  Obrachunkowej w Gdaosku  w sprawie opinii o projekcie 
uchwały budżetowej Gminy Główczyce na 2020 rok oraz możliwości sfinansowania 
deficytu budżetowego , przedstawiła też autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu Gminy Główczyce na 2020r. 
 
Do  autopoprawki i   zaprezentowanego  projektu  uchwały w sprawie    uchwalenia budżetu 
Gminy Główczyce na 2020r. nie zgłoszono  uwag i pytao   P. Przewodniczący   w pierwszej 
kolejności  przeprowadził głosowanie  nad autopoprawką.   
W wyniku głosowania autopoprawka została przyjęta  jednogłośnie  11 głosami „za”, przy 0 
„przeciwnych i 0 „wstrzymujących”. 
 
Następnie P. Przewodniczący   przeprowadził głosowanie imienne  nad projektem uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu Gminy Główczyce na 2020r. W wyniku głosowania  uchwałę w sprawie jw.  
Rada Gminy przyjęła   jednogłośnie 11 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i  0 
„wstrzymujących”. Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.    Uchwała została opatrzona Nr  XV/122/19 i stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
P. Przewodniczący ogłosił 10 min. przerwę.  
  
Ad. 3 .3 
Po przerwie i wznowieniu obrad P. Przewodniczący głosu udzielił P. Wójt, która dokonała 

prezentacji projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli przekazania środków finansowych 

na Fundusz Wsparcia Policji Komendy Wojewódzkiej w Gdaosku. 

P.Wójt przypomniała, że kwota  3 tys. zł miała byd przekazane na zakup alkomatu, ale 

okazało się , że jego koszt wynosi ponad 10 tys.zł i miałby byd w Komendzie Powiatowej, a 



więc została podjęta decyzja o przekazaniu  3 tys. zł  na zakup materiałów budowlanych na 

remont Komisariatu Policji w Główczycach. 

Do powyższego projektu uchwały  nie zgłoszono uwag i  pytao. P. Przewodniczący   przeprowadził 

głosowanie imienne . W wyniku tego głosowania  uchwałę  w sprawie wyrażenia woli 

przekazania środków finansowych na Fundusz Wsparcia Policji Komendy Wojewódzkiej w 

Gdaosku  Rada Gminy przyjęła   jednogłośnie 11 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i  0 

„wstrzymujących”. Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.    Uchwała została opatrzona Nr  XV/123/19 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 3 .4 

 P.Skarbnik  dokonała prezentacji  projektu uchwały  w sprawie zmiany  w budżecie gminy 

na 2019r. 

 
Do powyższego projektu uchwały  nie zgłoszono uwag i  pytao. P. Przewodniczący   przeprowadził 

głosowanie imienne . W wyniku tego głosowania  uchwałę  w sprawie zmiany w budżecie Gminy 
na 2019r. Rada Gminy przyjęła   jednogłośnie 11 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i  0 
„wstrzymujących”. Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.    Uchwała została opatrzona Nr  XV/124/19 i stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 
 
Ad. 3 .5 
P. Skarbnik dokonała  prezentacji projektu  uchwały    zmieniającej uchwałę w sprawie 
ustalenia na obszarze Gminy stawki opłaty targowej oraz zasad jej poboru w 2020r, 
 

Do powyższego projektu uchwały  nie zgłoszono uwag i  pytań. P. Przewodniczący   

przeprowadził głosowanie imienne . W wyniku tego głosowania  uchwałę  zmieniającą 

uchwałę w sprawie ustalenia na obszarze Gminy stawki opłaty targowej oraz zasad jej 

poboru w 2020r,  Rada Gminy przyjęła   jednogłośnie 11 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” 

i  0 „wstrzymujących”. Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.    Uchwała została opatrzona Nr  XV/125/19 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 3 .6 

P. Przewodniczący otworzył powyższy punkt porządku obrad i  głosu udzielił Kierownikowi 

OPS-u P.Krystynie Oczachowskiej, która dokonała prezentacji projektu uchwały  w sprawie 

wyodrębnienia Środowiskowego Domu Samopomocy w Rumsku ze struktur Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Główczycach oraz nadania Statutu. P.Kierownik  nadmieniła, iż 

projekt był omawiany na  Komisji merytorycznej i wspólnej. 

 

Do powyższego projektu uchwały  nie zgłoszono uwag i  pytań. P. Przewodniczący   

przeprowadził głosowanie imienne . W wyniku  głosowania  uchwałę  w sprawie jw.   Rada 

Gminy przyjęła   jednogłośnie 11 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i  0 „wstrzymujących”. 

Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu.    Uchwała 

została opatrzona Nr  XV/126/19 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 



Ad. 3 .7 
P.Kierownik Krystyna Oczachowska  dokonała prezentacji projektu uchwały  w sprawie 

nadania statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Główczycach. Powiedziała, że w związku z 

wyodrębnieniem Środowiskowego Domu Samopomocy ze struktur Ośrodka , ubywa  zadao 

w Ośrodku, dlatego należy treśd  Statutu dostosowad do aktualnego stanu faktycznego i 

prawnego.  

Do powyższego projektu uchwały  nie zgłoszono uwag i  pytań. P. Przewodniczący   

przeprowadził głosowanie imienne . W wyniku  głosowania  uchwałę  w sprawie nadania 

statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej w Główczycach   Rada Gminy przyjęła   

jednogłośnie 11 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i  0 „wstrzymujących”. Protokół 

głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   Uchwała została 

opatrzona Nr  XV/127/19 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 3 .8 

P. Przewodniczący ponownie głosu udzielił  P.Kierownik OPS-u, która na zwróciła się  do Rady 

z prośbą o przyjęcie autopoprawki do projektu  uchwały w sprawie szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuocze i specjalistyczne usługi 

opiekuocze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuoczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat,  jak również trybu ich pobierania. 

P. Kierownik nadmieniła , że nadzór prawny doszedł do wniosku, że  projekt statutu jest zbyt 

rozbudowany, dlatego dokonano zmiany, która  polega na wykreśleniu z załącznika do 

uchwały  zapisów wykraczających poza kompetencje Rady Gminy. 

Do  autopoprawki i   zaprezentowanego  projektu  uchwały w sprawie  szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuocze i specjalistyczne usługi 

opiekuocze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuoczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od 

opłat,  jak również trybu ich pobierania nie zgłoszono  uwag i pytao    

P. Przewodniczący   w pierwszej kolejności  przeprowadził głosowanie  nad autopoprawką.   

W wyniku głosowania autopoprawka została przyjęta  jednogłośnie  11 głosami „za”, przy 0 

„przeciwnych i 0 „wstrzymujących”. 

 

Następnie P. Przewodniczący   przeprowadził głosowanie imienne  nad projektem uchwały               

w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuocze i 

specjalistyczne usługi opiekuocze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuoczych dla 

osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat,  jak również trybu ich pobierania. W wyniku głosowania  

uchwałę w sprawie jw. Rada Gminy przyjęła   jednogłośnie 11 głosami „za”, przy 0 

„przeciwnych” i  0 „wstrzymujących”. Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.    Uchwała została opatrzona Nr  XV/128/19 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

 



Ad. 3 .9 
P. Przewodniczący otworzył powyższy punkt porządku obrad i głosu udzielił P. Wójt, która 

dokonała prezentacji  projektu uchwały  w sprawie  zatwierdzenia przystąpienia Gminy 

Główczyce do realizacji projektu pn.”Akademia kompetencji cyfrowych dla mieszkaoców 

Gminy Główczyce”,  

 

Po krótkiej dyskusji, w trakcie której do powyższego projektu uchwały  nie zgłoszono uwag. 

P. Przewodniczący   przeprowadził głosowanie imienne . W wyniku  głosowania  uchwałę  w 

sprawie zatwierdzenia przystąpienia Gminy Główczyce do realizacji projektu 

pn.”Akademia kompetencji cyfrowych dla mieszkańców Gminy Główczyce” Rada 

Gminy przyjęła   jednogłośnie 11 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i  0 „wstrzymujących”. 

Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   Uchwała została 

opatrzona Nr  XV/129/19 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 3 .10 

P. Przewodniczący  otworzył  powyższy punkt porządku obrad podjęcie uchwały  w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Główczyce na  lata 2019 – 

2022  i głosu udzielił  P. Sekretarz  , która na wstępie  wyjaśniła, że na etapie przygotowania 

dokumentów wkradł się błąd dotyczący okresu obowiązywania  Programu . Program 

powinien obejmowad lata  2019-2023. 

Do  autopoprawki i   zaprezentowanego  projektu  uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Główczyce na  lata 2019 – 2022 nie zgłoszono  

uwag i pytao    

P. Przewodniczący   w pierwszej kolejności  przeprowadził głosowanie  nad autopoprawką.   

W wyniku głosowania autopoprawka została przyjęta  jednogłośnie  11 głosami „za”, przy 0 

„przeciwnych i 0 „wstrzymujących”. 

 

Następnie P. Przewodniczący   przeprowadził głosowanie imienne  nad projektem uchwały               

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami Gminy Główczyce na  lata 

2019 – 2023.  W wyniku głosowania  uchwałę w sprawie jw. Rada Gminy przyjęła   

jednogłośnie 11 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i  0 „wstrzymujących”. Protokół 

głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu.    Uchwała została 

opatrzona Nr  XV/130 /19 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 3 .11 

P. Przewodniczący otworzył powyższy punkt porządku obrad i głosu udzielił P.Wójt , która  

dokonała  prezentacji projektu uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie 

umowy dzierżawy -  dotyczy działki Nr 83/6  w Wolini. 

 Przewodniczący Komisji  Rolnictwa i Gospodarki Komunalnej Radnego Mariusz Dyś 

powiedział, że Komisja  nie wnosi uwag do przedłużenia umowy dzierżawy. 

  

Do powyższego projektu uchwały  nie zgłoszono uwag. P. Przewodniczący   przeprowadził 

głosowanie imienne . W wyniku  głosowania  uchwałę  w sprawie wyrażenia zgody na 



przedłużenie umowy dzierżawy Rada Gminy przyjęła   jednogłośnie 11 głosami „za”, przy 0 

„przeciwnych” i  0 „wstrzymujących”. Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.   Uchwała została opatrzona Nr  XV/131/19 i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 3 .12 
 P. Wójt dokonała prezentacji projektu uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na 
przedłużenie umowy dzierżawy- dotyczy działki  Nr 72 i Nr 71/3 w Szczypkowicach, 
Przewodniczący Komisji  Rolnictwa i Gospodarki Komunalnej Radny  Mariusz Dyś stwierdził, 
że Komisja  nie wnosi uwag do przedłużenia umowy dzierżawy. 
  
Do powyższego projektu uchwały  nie zgłoszono uwag. P. Przewodniczący   przeprowadził 
głosowanie imienne . W wyniku  głosowania  uchwałę  w sprawie wyrażenia zgody na 
przedłużenie umowy dzierżawy Rada Gminy przyjęła   10 głosami „za”, przy 0 
„przeciwnych”,  0 „wstrzymujących” i  1 głosie „nieoddanym”.  Protokół głosowania 
imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu.   
 Uchwała została opatrzona Nr  XV/132/19 i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 3 .13 
P. Przewodniczący otworzył powyższy punkt porządku obrad. Nadmienił, iż   tytuł uchwały w 
sprawie nabycia  nieruchomości do zasobu komunalnego, został zastąpiony  tytułem o 
brzmieniu:  w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy 
Główczyce w drodze licytacji komorniczej”  
  i głosu udzielił P. Wójt, która dokonała prezentacji  projektu uchwały  w sprawie nabycia  
nieruchomości na rzecz Gminy Główczyce w drodze licytacji komorniczej.  Powiedziała, że  
informacja o licytacji budynku po byłym ośrodku zdrowia pojawiła się w urzędzie, a w 
związku z tym, że  nasz ośrodek zdrowia wymaga remontu z zewnątrz i wewnątrz , po 
analizie  zaproponowany został projekt uchwały.  Cena  wywoławcza wynosi 441 tys.zł 
 

 Do powyższego projektu uchwały  nie zgłoszono uwag i  pytań. P. Przewodniczący   

przeprowadził głosowanie imienne . W wyniku  głosowania  uchwałę  w sprawie wyrażenia 

zgody na nabycie nieruchomości na rzecz Gminy Główczyce w drodze licytacji 

komorniczej Rada Gminy przyjęła   jednogłośnie 11 głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i  0 

„wstrzymujących”. Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.    Uchwała została opatrzona Nr  XV/133/19 i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

  

Ad. 3 .14 

P. Przewodniczący  przedstawił  projekt uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

wysokości  i zasad przyznawania diet dla sołtysów. Powiedział, że projekt uwzględnia 

sugestię  sołtysów i wykreślono wyraz  „na sesjach” oznacza to, że   nie będzie potrąceo za 

nieobecnośd na sesjach, ale jak zaznaczył ma nadzieję, że  sołtysi będą w sesjach 

uczestniczyd. 

Do powyższego projektu uchwały  nie zgłoszono uwag i  pytań. P. Przewodniczący   

przeprowadził głosowanie imienne . W wyniku  głosowania  uchwałę  w sprawie ustalenia 

wysokości i zasad przyznawania diet dla sołtysów Rada Gminy przyjęła   jednogłośnie 11 



głosami „za”, przy 0 „przeciwnych” i  0 „wstrzymujących”. Protokół głosowania imiennego 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.    Uchwała została opatrzona Nr  XV/134/19 i 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 

P. Przewodniczący otworzył powyższy punkt porządku obrad i  głosu udzielił  Przewodniczącej 

Komisji Rewizyjnej Radnej Mariannie Kwiatkowskiej, która przedstawiła  Sprawozdanie 

Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonych kontroli w 2019r.   

 

Do sprawozdania nie zgłoszono pytao i uwagi. Zostało przyjęte przez aklamację o treści jak w 

załączeniu.   

 

Ad. 5 

 Informacja z realizacji inwestycji i remontów prowadzonych w 2019r. 

P. Przewodniczący otworzył powyższy punkt porządku obrad i głosu udzielił P.Wójt, która 

złożyła informację z realizacji inwestycji i remontów prowadzonych w 2019r. 

 

 Do informacji nie zgłoszono pytao i uwagi. Rada informację z realizacji inwestycji i remontów 

prowadzonych w 2019r. o treści jak w załączeniu przyjęła przez aklamację.  

 

Ad. 6  

Informacja dotycząca interpelacji i zapytao 

P. Przewodniczący  poinformował, że w  okresie międzysesyjnym   nie zgłoszono  interpelacji  

i zapytao.  

 

Ad. 7  

Wolne wnioski. Komunikaty 

Przechodząc  do realizacji  pkt  7  porządku obrad   Wolne wnioski. Komunikaty 

P.Przewodniczący  przedstawił kierowane  do Rady Gminy  i do Wójta   pismo  Ks.Proboszcza  

parafii w Główczycach  o wsparcie finansowe na dofinansowanie  budowy chodnika wokół 

Kościoła . W pierwszej wersji chodziło o kwotę 25 tys. na chodnik betonowy, ale w związku z 

tym, że    Konserwatora stwierdził, że  chodnik powinien byd  granitowy  Ks. Proboszcz  

zwrócił się o dofinansowanie 50 tys. zł. P. Przewodniczący nadmienił, iż  temat ten był 

przedstawiony  na posiedzeniach Komisji. 

 

P.Przewodniczący powiedział o zaadresowanej do P.Wójt petycji mieszkaoców Siodłonia i 

zgodnie ze wskazaniem przekazał  petycję P.Wójt. 

 

Radny Michał Matkowski zgłosił zastrzeżenia do ustawienia ekranu. Uważa, że wyświetlane 

treści nie są widoczne dla sołtysów. 

Zapytał czy w GOK-u  kuchnia jest całkowicie wyposażona i kto decyduje o cateringu przy 

organizacji imprez-  P.Wójt  odpowiedziała, że  o cateringu  decyduje wynajmujący. 

 



P.Przewodniczy głosu udzielił  radnemu powiatowemu P.Pawłowi Gonerze, który powiedział, 

ze korzystając z obecności Radnego  powiatowego z Ustki zrobił z nim wizję lokalną dróg . Na 

trasę R-10 są małe środki, a na drogę Główczyce-Izbica środków nie ma. P.Gonera nadmienił, 

że już interweniował w sprawie pobocza drogi Główczyce-Izbica, ale jeszcze  prosi o wsparcie 

i interwencję u Starosty.  

P.Wójt udzieliła odpowiedzi na powyższe, a na prośbę sołtysa Główczyc  P.Marianny 

Karczewskiej o sprecyzowanie odpowiedzi na wniosek odnośnie postawienia wiaty przy                  

ul. Dworcowej  P.Wójt nie określiła  terminu postawienia wiaty, gdyż  jak wskazała jest to  

pas drogi powiatowej i wymaga szeregu procedur. Nadmieniła przy tym , że mieszkaocy też 

wnioskowali o zagospodarowanie terenu gdzie stoją samochody ciężarowe. Uważa, że 

ustawienie ławeczki jest uzasadnione, ale  P.Wójt jeszcze  nie określiła  terminu 

zagospodarowania tego placu. 

 

Ad. 8 

P. Przewodniczący stwierdził,  że porządek obrad  został wyczerpany. Podziękował   za udział  

w sesji i złożył życzenia  z okazji Świąt Bożego Narodzenia  oraz   z okazji zbliżającego się 

Nowego Roku   i zamknął   15  sesję  Rady Gminy o godzinie  14:20.  

 
 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy 
      Arkadiusz Kwiatkowski 

Protokołowała: 
Zofia Jaroszewicz 


